

Title (en)

Platform for scaffolds.

Title (de)

Gerüstbodenteil.

Title (fr)

Plate-forme pour échafaudages.

Publication

EP 0308882 A2 19890329 (DE)

Application

EP 88115452 A 19880921

Priority

DE 3731945 A 19870923

Abstract (en)

A platform for scaffolds is constructed in the form of a corner platform (117) and has an optionally multi-part platform plate (27), on which at least one supporting leg (29) carrying suspension claws (39) or the like is angled. A supporting leg possesses a lower liftoff-prevention leg (30) which reaches underneath the U-shaped supporting bar (14) in the suspended position. The platform bridges the most varied angular regions between other scaffold platforms and can have a pivoting part (37) for balance. The actual corner platform (117) can be equipped with an edge leg (35). The pivoting part (37) can have an edge leg (38). Two part-elements can be connected to one another in such a way as to be pivotable and flexurally rigid. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Gerüstbodenteil ist als Eckbodenteil (117) ausgebildet und hat ein ggf. mehrteiliges Bodenblech (27), an welchem wenigstens ein Tragschenkel (29) abgewinkelt ist, der Einhängeklaue (13) od.dgl. trägt. Ein Tragschenkel weist einen unteren Abhebe-Verhinderungs-Schenkel (30) auf, der unter den U-Tragriegel (14) in der Einhängeposition reicht. Es überbrückt die verschiedensten Winkelbereiche zwischen anderen Gerüstböden und kann zum Ausgleich ein Schwenkteil (37) haben. Das eigentliche Eckbodenteil (117) kann mit einem Bordschenkel (35) ausgerüstet sein. Das Schwenkteil (37) kann einen Bordschenkel (38) haben. Zwei Teilelemente können verschwenkbar und biegesteif miteinander verbunden sein.

IPC 1-7

E04G 1/15

IPC 8 full level

E04G 5/08 (2006.01); **E04G 1/15** (2006.01); **E04G 7/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04G 1/15 (2013.01); **E04G 1/152** (2013.01); **E04G 1/154** (2013.01); **E04G 2001/158** (2013.01)

Cited by

FR2781515A1; FR2748510A1; EP0736648A1; EP0766769A4; US10633873B2; EP4190990A1; WO2016079388A1; WO2020101490A1; EP3354818B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0308882 A2 19890329; **EP 0308882 A3 19890726**; **EP 0308882 B1 19940112**; AT E100171 T1 19940115; AU 2277688 A 19890323; AU 609880 B2 19910509; DE 3887051 D1 19940224; ES 2050133 T3 19940516; FI 87679 B 19921030; FI 87679 C 19930210; FI 884349 A0 19880922; FI 884349 A 19890324; JP 2721196 B2 19980304; JP H01163361 A 19890627; NO 173460 B 19930906; NO 173460 C 19931215; NO 884213 D0 19880922; NO 884213 L 19890328

DOCDB simple family (application)

EP 88115452 A 19880921; AT 88115452 T 19880921; AU 2277688 A 19880923; DE 3887051 T 19880921; ES 88115452 T 19880921; FI 884349 A 19880922; JP 23955388 A 19880924; NO 884213 A 19880922